
Z Á P I S – 14 

Schůze územní skupiny č. 8 - dne 23. 4. 2024 

Přítomni: Petr Ptáčková, Markéta Sadovská, Jiří Vraj, Jan Kadlec, Marek Šmída, Vladimíra   

Hrušková 

Omluveni: Jan Janoušek, Zdeněk Lanz, Kateřina Landová, Jan Mašek 

Nepřítomni: Martin Novotný, Martin Kolář 

Program: 

1. Uvítání členů a hostů 

2. Debata s Ing. Klokočkou – odbor dopravy MM 

3. Zpráva ze schůze Územní komise – 9. 4. 

4. Stav řešení nových podnětů 

5. Nové podněty 

6. Diskuse 

 

1. Schůzi zahájila předsedkyně skupiny V. Hrušková. Přivítala přítomné členy a hosty. 

2. Pan ing. Klokočka seznámil skupinu s postupem a stavem „akce – Zklidnění dopravy v HK. 

Skupina má doporučit, který přechod by se měl realizovat. Rozhodnutí RM (kolegia) Problém 

s policií – osvětlení přechodů. Dále jsme probírali omezení rychlosti – zóna 30 

3. Úz. Komise hodnotila akci Ukliďme Česko, výsadba zeleně ve městě – připravuje se generel 

zeleně – žádost o předběžné projednání v ÚzK 

4. Řešení nových podnětů – vyjádření odpovědných os. MM: 

1. Množství WC na území města nespadá pod mou kompetenci, nové by se musely vybudovat v rámci 
investiční akce. Nicméně s tím, jaké máme s veřejnými WC problémy a náklady to moc nevidím. 
Správu WC má ve své gesci SD sro. 

2. Počet košů nechám prověřit, koncepčně se snažíme vždy řešit v rámci dané lokality. Přidávám do 
konverzace Ing. Mikšátka, aby se s kolegy z FCC na danou lokalitu podíval a rozhodl o možném 
doplnění. 

3. Tyče popravdě netuším, možná pozůstatek po nějakém rozvodu EE. Nechal jsem zjistit. 
4. Na Malém jezu mám schůzku s paní Landovou příští týden, tak se na to hned podívám a pokud bude 

poškozené, nechám vyměnit. 
5. Pokud došlo k vykácení stromů, nařizuje odbor životního prostředí náhradní výsadby. V ulici U 

Elektrárny si prověřím, zda jsou práce ukončené. Zde požádám o info kolegy Kabáta a Ing. Borovku. 

            Tomáš Kubeš 

 
• Železné tyče nechám odstranit (je to na hranici pozemku povodí Vltavy). Po poradě s Vl. Kabátem 

jsme došli k tomu, že se jedná o starobylé sušáky na prádlo. 
• Stromy v ulici U Elektrárny byly pokáceny na základě povolení vydaného OŽP. Společnost EG.D má za 

úkol obnovit travnatý pás a vysadit zde 5 kusů ozdobných třešní s obvodem kmene14/16 cm. 
Ing. Jan Borovka 



referent oddělení správy veřejné zeleně 
 
Ke košům by bylo nejlépe se sejít na místě samém, Vaše návrhy posoudit a vše si vysvětlit. 
Navrhněte prosím termín schůzky na místě samém a já přijedu i se zástupcem svozové firmy. 
 Ing. Aleš Mikšátko 
  

5. Nové podněty 

 – parkování Dukelská – Vjezd do garáže a na parkovací stání na pozemek v ulici Dukelská u domu č. 

26/1355 

Před domem v ulici Dukelská 26/1355 je vyznačeno příliš úzké žluté vodorovné značení vymezující nutný 

prostor pro vjezd do garáže a druhými vraty na parkovací stání na pozemku. Zřejmě nebylo vzato v úvahu, že 

vozidla na protější straně ulice parkují kolmo a na straně vjezdu je umožněno parkování vodorovně těsně ke 

žlutému značení pro vjezd. Bohužel vzhledem k obsazenosti parkovacích míst není velmi často možno na 

pozemek s osobním autem zajet, s přívěsným vozíkem už vůbec ne, 

Doposud řešeno zaplacením parkování v zóně pro obě naše auta a částečně zaparkováním jednoho před 

domem tak, aby vznikl dostatečný prostor pro bezpečné zajetí na pozemek.  

Prosíme o revizi žlutého značení a jeho úpravu, tak, aby byl zajištěn bezpečný vjezd pro zaparkování. 

- přechody – jak priorita je přechod u prodejny Vesna. Obnovit značení „místa pro přecházení“ 

(roh Zeyerovy a M. Vydrové), 

6. Diskuse - probíhala průběžně 

7. Závěr, termín další schůzky – 28. 5. 

 

Zapsala: Vl. Hrušková 

 

V Českých Budějovicích, 23. 4. 2024 

 

        

 


